
Protokół nr XXX/2021 
z sesji Rady Powiatu w Nysie  

z dnia 25 czerwca 2021 r.  

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:33 tego samego 
dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 24 radnych:  

1. Jolanta Barska 
2. Czesław Biłobran 
3. Piotr Bobak 
4. Grażyna Bortniczuk 
5. Joanna Burska 
6. Jacek Chwalenia 
7. Adam Fujarczuk 
8. Janusz Jaskot 
9. Tomasz Jazienicki 
10. Henryk Kamiński 
11. Zbigniew Karnaś 

12. Danuta Korzeniowska 
13. Andrzej Kruczkiewicz 
14. Bożena Lewińska 
15. Teresa Nosal 
16. Daniel Palimąka 
17. Grzegorz Samborski 
18. Paweł Szymkowicz 
19. Piotr Woźniak 
20. Bogdan Wyczałkowski 
21. Damian Wylężek 
22. Janusz Zapiór 
23. Anna Ziółkowska-Woźny 
24. Maria Żukowska-Jacykowska. 

 

1. Sprawy organizacyjne, 
 
a) otwarcie posiedzenia, 

Przewodniczący Rady– B. Wyczałkowski otworzył XXX sesję Rady Powiatu w Nysie, która odbyła 

się w trybie zdalnym. 

b) stwierdzenie kworum, 

Przewodniczący Rady oznajmił, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy aktualnie 23 radnych,   
co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego 25 osób stanowi kworum niezbędne  
do uznania obrad za prawomocne (lista obecności - załącznik nr 1). 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne, 
a) otwarcie posiedzenia, 
b) stwierdzenie kworum, 
c) przyjęcie protokołu z XXIX sesji, 
 

2. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu, 
 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 
 

4. Sprawozdanie finansowe Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nysie za 2020 r., 
a) przedstawienie sprawozdania, 
b) opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i Spraw 

Regulaminowych, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Nysie za rok obrotowy 2020. 
 

5. Sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Głuchołazach za 2020 r.,  
a) przedstawienie sprawozdania,  



b) opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i Spraw 
Regulaminowych, 

c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Głuchołazach za 
rok obrotowy 2020. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Muzeum Powiatowego w Nysie za 2020 r.  
a) przedstawienie sprawozdania, 
b) opinia Komisji Edukacji, Kultury i Promocji, 
c) dyskusja, 
d) przyjęcie sprawozdania. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nysie, 
b) wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Nyskiego do partnerstwa w celu wspólnej 

realizacji projektu pod nazwą "Bezpieczna Mora", 
c) udzielenia pomocy finansowej Gminie Korfantów z przeznaczeniem na realizację  

zadania związanego z poprawą odwodnienia drogi powiatowej nr 1205 O  
w miejscowości Węża, 

a) zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2021 r. 
b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2036, 
c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

8. Wolne wnioski. 
 

9. Zamknięcie obrad. 
 

Radny Zbigniew Karnaś zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku sesji o projekt uchwały  
w sprawie  rozpatrzenia wniosku dotyczącego ustanowienia strefy ciszy na obszarze zbiornika 
w Malerzowicach Wielkich, zarejestrowanego pod sygnaturą OR. VII. 0004.5.2021.ZW (załącznik 
nr 2). 
 

Wyjaśnił, że w dniu 18 czerwca br. wspólnie z naczelnikiem Wydziału Rolnictwa przeprowadzili 
wizję lokalną na zbiorniku wodnym w Malerzowicach Wielkich. Stwierdzili, że działki wokół 
tego zbiornika są wydzielone w taki sposób, że dostęp i korzystanie ze zbiornika przez osoby  
z zewnątrz nie jest możliwy.  W związku z tym Komisja Środowiska i Rozwoju Obszarów 
Wiejskich wyraziła opinię, że jako Starostwo nie mamy możliwości, aby się wtrącać w konflikt 
między właścicieli działek, z których część chce ustanowienia strefy ciszy, a część chce jeździć 
motorówkami.  
 
Kierownik Biura Rady – Z. Wiszniewski w uzupełnieniu wyjaśnił, że projekt uchwały  
w przedmiotowej sprawie jest zamieszczony w aplikacji eSesja i będzie aktywny z chwilą 
wprowadzenia go przez radnych do porządku sesji.  

Radny – Paweł Szymkowicz stwierdził, że jest zaskoczony tym, że projekt jest w materiałach, 
gdyż go nie widział. Dodał, że trudno jest mu się odnieść do tego co tam jest. W tej sytuacji nie 
wie czy radni mają rozmawiać o strefie ciszy, czy o dostępie do zbiornika. Dodał, że tego typu 
wniosek powinien być przedyskutowany na komisjach właściwych ds. turystyki oraz ochrony 
środowiska.  

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski wyjaśnił, że sprawa dotyczy zbiornika wodnego, wokół 
którego są prywatne działki. Powstał tam konflikt pomiędzy sąsiadami, gdyż jedni z nich chcą 
tam łowić ryby inni zaś chcą jeździć skuterami. W związku z tym rodzi się pytanie czy my jako 
Rada chcemy się angażować w sąsiedzki spór.  



Radny - Cz. Biłobran stwierdził, że jest zaskoczony tym wnioskiem. Zaznaczył jednak, że ktoś 
taki spór musi rozstrzygać i w tym przypadku jest to kompetencja Rady. Rada musi zająć w tej 
kwestii stanowisko, jednak po wnikliwym zbadaniu tej sprawy. Dodał, że słabo zna ten zbiornik, 
niemniej jednak wie jaką ma wielkość. Dlatego jest zdziwiony, że pływają tam skuterami. 
Zdaniem radnego nie służy to ani przyrodzie, ani tym, którzy chcą tam w spokoju i ciszy 
wypoczywać. Z drugiej strony osoby, które chcą uprawiać sporty wodne też powinny mieć taką 
możliwość. Dlatego powinni korzystać np. z Jeziora Nyskiego, które jest duże, a nie pływać  
w niewielkim „pożwirowym” zbiorniku. Kontynuując radny stwierdził, że w tej sprawie 
wymagana byłaby opinia Wydziału Środowiska, ekspertów, ornitologów. Na pewno ten zbiornik 
nie jest przygotowany do szaleństw na skuterach. Niemniej jednak na ten moment sprawa jest 
zbyt słabo wyjaśniona i dlatego będzie przeciwko wprowadzeniu jej na tym etapie pod obrady 
Rady.  

Radny Zbigniew Karnaś zabierając ponownie głos stwierdził, że przychyla się do tego, aby 
oddalić jego wniosek o zmianę porządku i sprawę przenieść na następną sesję. 

Radny - Paweł Szymkowicz zwrócił uwagę, że z tego co radny Zbigniew Karnaś powiedział, 
wynika, że mamy do czynienia ze złamaniem prawa, gdyż według prawa wodnego musi być 
dostęp do wody i nawet linia prywatnej działki musi być w pewnej odległości od linii brzegowej, 
prawdopodobnie 2 metry od brzegu.  

Radny Daniel Palimąka stwierdził, że ze zdziwieniem patrzy na to co robi wnioskodawca. Skoro 
mówi, aby tego punktu nie wprowadzać do porządku sesji, to po co w ogóle go zgłaszał.  

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia 
wniosku dotyczącego ustanowienia strefy ciszy na obszarze zbiornika w Malerzowicach 
Wielkich zarejestrowanego pod sygnaturą OR.VII.0002.5.2021.ZW.  
 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Grażyna Bortniczuk, Zbigniew Karnaś, Grzegorz Samborski 
 

PRZECIW (14) 

Piotr Bobak, Joanna Burska, Jacek Chwalenia, Adam Fujarczuk, Henryk Kamiński, Danuta 
Korzeniowska, Andrzej Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Daniel Palimąka, Paweł 
Szymkowicz, Damian Wylężek, Anna Ziółkowska-Woźny, Maria Żukowska-Jacykowska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Tomasz Jazienicki, Piotr Woźniak, Bogdan Wyczałkowski, 

Janusz Zapiór 

 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Jaskot, Kazimierz Rozumek. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że w wyniku głosowanie Rada odrzuciła wniosek radnego  

Z. Karnasia.  



d) przyjęcie protokołu z XXIX sesji, 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z XXIX sesji, 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek 
Chwalenia, Adam Fujarczuk, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Danuta 
Korzeniowska, Andrzej Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Daniel Palimąka, 
Grzegorz Samborski, Piotr Woźniak, Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, Anna Ziółkowska-
Woźny, Maria Żukowska-Jacykowska 
 

PRZECIW (1) 

Paweł Szymkowicz 

 
BRAK GŁOSU (1) 
Janusz Zapiór 

 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Jaskot, Kazimierz Rozumek 

 

2. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu (załącznik nr 3), 

Radny Paweł Szymkowicz odnosząc się do informacji z posiedzenia Zarządu (posiedzenie  
z 20 maja pkt 11) poprosił o wyjaśnienie co to jest „Opawskie Centrum Rehabilitacji Dzieci  
i Młodzieży”. 

Następnie radny spytał z czego wynikał brak zgody Zarządu na zabezpieczenia środków 
finansowych jako wkład własny na zakup nowego średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego 
dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Bodzanowie (posiedzenie z dnia 27 maja pkt 2).  

Radny spytał także na czym będą polegały dokonane przez Zarząd zmiany w planie Rządowego 
Funduszu Inicjatyw Lokalnych (posiedzenie z dnia 27 maja pk t 9).  

Starosta – A. Kruczkiewicz poinformował, że udzieli odpowiedzi w „wolnych wnioskach” gdyż 
potrzebuje czasu, aby się do tego przygotować.  

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

Radny Daniel Palimąka oznajmił, że w pasie dróg powiatowych bardzo często możemy napotkać 
na niebezpieczny barszcz Sosnowskiego. W związku z tym radny poprosił o ich natychmiastowe 
usunięcie. Zaznaczył, że jest ich dużo np. na odcinku drogi między Goświnowicami a Lipnikami. 
Poprosił jednocześnie, aby zastanowić się nad spójnym programem wspólnie z gminami, który 
pomógłby zlikwidować ten problem w kolejnych latach.  

W następnej kolejności radny poruszył kwestię likwidacji chirurgii naczyniowej w Nysie. 
Zaznaczył, że mija pięć lat odkąd to agendy rządowe PiS zlikwidowały naczyniówkę. Były różne 
wybory, różne momenty kiedy obiecywano jej przywrócenie. Niestety do tej pory jej nie ma.  



W związku z tym radny poprosił o informację czy w ogóle cokolwiek w tej materii się dzieje.  
Czy ktoś na ten temat rozmawia, czy też Zarząd już problemu z chirurgią naczyniową nie widzi.  

Przewodniczący Rady Bogdan Wyczałkowski przypomniał, że każda interpelacja powinna być 
złożona w formie pisemnej do Biura Rady. 

Piotr Woźniak zgłosił interpelacje w sprawie: 

- sfrezowania nawierzchni drogi na ulicy Grodkowskiej w Otmuchowie (wylot w kierunku 
miejscowości Ulanowice za byłym przejazdem cukrowniczym). Według radnego stan tej drogi 
jest bardzo zły. Występują  tam garby, które są niebezpieczne szczególnie dla kierowców 
motocykli.  

- naprawy drogi pomiędzy miejscowościami Ligota Wielka – Maciejowice czyli tzw. Grabówka. 
Zdaniem radnego na tej drodze nie ma warunków do bezpiecznego podróżowania nawet  
z prędkością 30 km na godzinę. 

- koszenia poboczy dróg powiatowych.  Zdaniem radnego koszenie poboczy miało miejsce zbyt 
późno, tj. w okolicach 15 - 20 czerwca. Dodał, że z tego co mu wiadomo wynikało to  
z przedłużenia procedury przetargowej na te usługę. W związku z tym zaapelował, aby  
w przyszłości wcześniej, np. w lutym ogłosić przetarg. 

4. Sprawozdanie finansowe Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nysie za 2020 r. (załącznik nr 4), 

a) przedstawienie sprawozdania, 

Przewodniczący Rady B. Wyczałkowski oznajmił, iż radni otrzymali w materiałach 
przedmiotowe sprawozdanie. Dodał, że było ono także analizowane na posiedzeniach 
poszczególnych komisji.  

b) opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i Spraw 

Regulaminowych, 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Cz. Biłobran oznajmił, że kierowana 
przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożone sprawozdanie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Regulaminowych – Piotr Bobak oznajmił,  
że kierowana przez niego komisja również pozytywnie zaopiniowała przedłożone 
sprawozdanie.  

c) dyskusja, 

W tej części posiedzenia nikt nie zabrał głosu.  

d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zespołu Opieki   

       Zdrowotnej  w Nysie za rok obrotowy 2020 (załącznik nr 4a). 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Nysie za rok obrotowy 2020. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 



Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek 
Chwalenia, Adam Fujarczuk, Janusz Jaskot, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew 
Karnaś, Danuta Korzeniowska, Andrzej Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Daniel 
Palimąka, Grzegorz Samborski, Paweł Szymkowicz, Piotr Woźniak, Bogdan Wyczałkowski, 
Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-Woźny, Maria Żukowska-Jacykowska 

NIEOBECNI (1) 
Kazimierz Rozumek 
 
5. Sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

      Zespołu Opieki   Zdrowotnej w Głuchołazach za 2020 r. (załącznik nr 5), 

a) przedstawienie sprawozdania, 

Przewodniczący Rady B. Wyczałkowski oznajmił, iż radni otrzymali w materiałach 
przedmiotowe sprawozdanie.  

b) opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i Spraw  

       Regulaminowych,  

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Cz. Biłobran oznajmił, że kierowana 
przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożone sprawozdanie.  

 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Regulaminowych – Piotr Bobak oznajmił,  
że kierowana przez niego komisja również pozytywnie zaopiniowała przedłożone 
sprawozdanie.  

 

d) dyskusja, 

Radny - Piotr Woźniak stwierdził, że Zarząd wielokrotnie powtarzał, że w przypadku  
ZOZ-u w Głuchołazach musimy jeszcze poczekać na różnego rodzaju rozwiązania systemowe. 
Zaznaczył, że jesteśmy w połowie kadencji i w związku z tym chciałby zadać pytanie czy jest 
jakaś strategia wobec tego ZOZ-u, oprócz komisji, która nie wiadomo czy coś konstruktywnego 
wypracuje. Dodał, że na Zarządzie spoczywa odpowiedzialność za prowadzenie jednostek 
organizacyjnych i jakiś pomysł na ten ZOZ powinien mieć. Dodał również, że problemy 
finansowe ZOZ-u w Głuchołazach istnieją od wielu lat, mimo wielokrotnego wsparcia Rady.  
To wszystko jest jednak za mało i nie rozwiązuje problemu.  

Czesław Biłobran zabierając głos stwierdził m.in., że musimy się przestać oszukiwać i stworzyć 
plan wieloletni likwidacji zadłużenia i doprowadzić do ustabilizowania finansów jednostki. 
Zdaniem radnego może się udać tylko poprzez wynegocjowanie lepszych kontraktów z NFZ.  

Starosta – Andrzej Kruczkiewicz stwierdził, że Zarząd nie zapomina o SP ZOZ ZOZ  
w Głuchołazach. Zaznaczył, że sytuacja się zmienia i pewne czynniki nie są zależne od decyzji 
Zarządu i Rady.  
 

Dodał, że w ramach „Polskiego Ładu” zostają przekazane potężne pieniądze na szpitale 
powiatowe. Cały czas przy Wojewodzie pracuje zespół do spraw ochrony zdrowia, który między 
innymi ma opracować politykę jeżeli chodzi o szpitale powiatowe. W związku z tym Zarząd 
czeka na pewne decyzje, które tam zapadną. Stwierdził, że Szpital w Głuchołazach jest bardzo 
ważny. Wiemy jaką rolę pełnił i będzie pełnił dla mieszkańców i turystów, którzy tam 
przebywają. Dodał, że ma nadzieję że razem z Narodowym Funduszem Zdrowia, speckomisją, 
która została powołana przez Wojewodę wypracujemy do końca roku kierunki, o których będzie 
można spokojnie poinformować mieszkańców Głuchołaz, Radę oraz pracowników Szpitala.  
Jeszcze raz podkreślił, że Zarząd ze swojej strony zrobi wszystko żeby ten szpital funkcjonował.  



 

Radny Piotr Woźniak stwierdził, że jako ostateczny termin opracowania przez Zarząd koncepcji 
możemy przyjąć 31 grudnia 2021 r.  Dodał jednocześnie, że do tego czasu należałoby jednak 
poświęcić jedną sesję, aby porozmawiać na temat tej jednostki. Byłaby to okazja, aby 
przedstawić to, co wypracuje speckomisja.  
Radny wyjaśnił jednocześnie, że nie bierze udziału w pracach tej komisji, gdyż z doświadczenia 
wie, że nic ona nie wniesie oprócz tego, co Zarząd i tak wie ze sprawozdawczości finansowej. 
Kontynuując zaapelował o jasną deklaracje i konkretną strategie dla tego Szpitala na najbliższe  
10 lat. Jego zdaniem taki dokument powinien być przedmiotem dyskusji i rozważań Rady  
z udziałem osób, które znają się na ekonomii. Należałoby ustalić w jaki sposób, jakimi 
narzędziami nacisnąć NFZ, żeby te pieniądze dla Szpitala w Głuchołazach były coraz większe. 
Według radnego obecnie siła przebicia jest zbyt mała, bo gdyby była dobra, to nie mielibyśmy 
kłopotu z długami tego szpitala.  
Podsumowując swoją wypowiedź zaapelował do Przewodniczącego Rady, aby w porozumieniu  
z Zarządem zwołał sesję, na której można byłoby w tej kwestii porozmawiać. 

Radny Czesław Biłobran zwrócił uwagę, że gro środków, które Rada przeznaczała na Szpital  
w Głuchołazach były skierowane na inwestycje, poprawę sprzętu, bazy itd. 
Stwierdził także, że komisja, w której pracuje, zajmuje się sprawami kadrowymi, m.in. brakiem 
personelu pielęgniarskiego, ekonomicznymi oraz potrzebami inwestycyjnymi. Trzeba to 
wszystko spiąć aby to funkcjonowało.  
Podkreślił, że wyniki prac speckomisji zależą w dużej mierze od fachowców. Dlatego żałuje,  
że radny P. Woźniak jako doktor ekonomii nie bierze udziału w jej pracach.  
 

Radny Piotr Woźniak odparł, że nie jest dzisiaj w Zarządzie i w związku z tym ma obawy, że jego 
udział w komisji może tylko przysporzyć kłopotów. Dzisiaj odpowiedzialność spoczywa na 
Zarządzie, a wilczą rolą opozycji jest oczekiwanie na konkretne decyzje. Dodał, że uczestniczył   
w dziesiątkach różnych komisji na szczeblu parlamentarnym i samorządowym i wie, że siła 
rażenia takich komisji jest najczęściej bliska zeru.  

Radny - Janusz Zapiór stwierdził, że przyczyna zadłużenia SP ZOZ ZOZ w Głuchołazach tkwi  
w stosunkowo niskich kontraktach na reumatologie, rehabilitacje reumatologiczną. Dodał,  
że do utrzymania są trzy budynki co wymaga kosztów. Na szczęście jednostka utrzymuje się  
w amortyzacji i w tym momencie problem nie powinien być aż tak roztrząsany.  

Radny - Daniel Palimąka zabierając głos stwierdził, że wypowiedź radnego J. Zapióra była 
bardzo merytoryczna i podsumowująca. Dodał, że niezależnie od tego ile komisji zostanie 
powołanych, ile odbędzie się wyjazdów do NFZ, ile razy będzie się powoływać się na Rząd, który 
miałby uzdrowić ochronę zdrowia, to recepta jest jedna. Trzeba spłacić długi i trzeba myśleć  
o tym czy jesteśmy realnie w stanie przynieść nowe kontrakty, a to radni koalicji mają dzisiaj 
agendy rządowe, które mówią że wszystko się da. Więc powinni jechać i przywieźć nowe 
kontrakty. Po drugie zacznijmy mówić o tym że spłacamy, dług który ciągnie się od lat i nie 
powołujmy kolejnych komisji bo do takich samych konkluzji i wniosków dojdziemy jak przed 
chwilą przedstawił radny J. Zapiór.  

d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego  

       Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Głuchołazach 

 za rok obrotowy 2020 (załącznik nr 5a). 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Głuchołazach za rok 
obrotowy 2020. 
 
 
 



Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Adam Fujarczuk, Janusz 
Jaskot, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Danuta Korzeniowska, Andrzej 
Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Daniel Palimąka, Grzegorz Samborski, Paweł 
Szymkowicz, Piotr Woźniak, Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna 
Ziółkowska-Woźny, Maria Żukowska-Jacykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Chwalenia 

BRAK GŁOSU (1) 

Jolanta Barska 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rozumek 

W wyniku głosowania Rada większością głosów podjęła przedmiotową uchwałę.  

7. Sprawozdanie z działalności Muzeum Powiatowego w Nysie za 2020 r. (załącznik nr 6) 

a) przedstawienie sprawozdania, 

Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski oznajmił, iż radni otrzymali w materiałach 

przedmiotowe sprawozdanie.  

b) opinia Komisji Edukacji Kultury i Promocji, 

Wiceprzewodniczący Komisji – Paweł Szymkowicz oznajmił, iż Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowe sprawozdanie.  

Korzystając z okazji radny podziękował dyrektorowi Edwardowi Hałajko oraz całej załodze 
Muzeum Powiatowego za to, że tak świetnie poradzili sobie w trudnym okresie pandemii, kiedy 
placówka musiała pracować w zupełnie innych okolicznościach niż jesteśmy do tego 
przyzwyczajeni. Dodał, że mówi to szczególnie po tym, jak porównuje aktywność internetową 
Muzeum na tle innych placówek zarówno w Polsce jak i w Czechach. 

c) dyskusja, 

W tej części posiedzenia nikt nie zabrał głosu. 

d) przyjęcie sprawozdania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania z działalności Muzeum Powiatowego w Nysie za 2020 r. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 

 

Wyniki imienne: 



ZA (23) 
Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek 
Chwalenia, Adam Fujarczuk, Janusz Jaskot, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew 
Karnaś, Danuta Korzeniowska, Andrzej Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Daniel 
Palimąka, Grzegorz Samborski, Paweł Szymkowicz, Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, 
Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-Woźny, Maria Żukowska-Jacykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rozumek 

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie przyjęła przedmiotowe sprawozdanie.  

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nysie (załącznik nr 7), 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nysie, 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek 
Chwalenia, Adam Fujarczuk, Janusz Jaskot, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew 
Karnaś, Danuta Korzeniowska, Andrzej Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Daniel 
Palimąka, Grzegorz Samborski, Paweł Szymkowicz, Piotr Woźniak, Bogdan Wyczałkowski, 
Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-Woźny, Maria Żukowska-Jacykowska 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rozumek 

 

b) wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Nyskiego do partnerstwa w celu wspólnej 

realizacji projektu pod nazwą "Bezpieczna Mora" (załącznik nr 8), 

Radny Piotr Woźniak poprosił o krótkie przedstawienie, co ma być celem porozumienia, jakie 
będzie rodzić skutki finansowe, gdyż jak stwierdził, z materiałów, które radni otrzymali nic nie 
wynika.  
 
Starosta Andrzej Kruczkiewicz wyjaśnił, że jest to kontynuacja sprawy, która dotyczy 
przekazania 50 000 zł, które Powiat  ma dołożyć do wypracowania koncepcji dla rzeki Mory. Aby 
te środki mogły być przekazane potrzebna jest zgoda Rady Powiatu.  
 

Radny Piotr Woźniak zwracając się do Starosty stwierdził, że chciałby uchronić go jako 
wnioskodawcę przed konsekwencjami przekazywania pieniędzy na coś, co jest ewentualnie 
później nie do wykonania. Przekazanie 50 000 zł publicznych środków w ramach partnerstwa, 
co do którego nie wiemy czy będzie wypracowany efekt w postaci modernizacji i przebudowy 
rzeki naraża Starostę na pewnego rodzaju konsekwencje. Co prawda decyzje podejmuje Rada ale 
chciałby mimo to przestrzec przed tym. Dodał, że co innego gdyby była promesa z Wód Polskich 



mówiąca o tym że będzie coś robione. Zwrócił także uwagę, że jest zdziwiony, tym  
że Wody Polskie chcąc realizować wielomilionową inwestycje nie są w stanie wyasygnować  
z własnych środków 50 000 zł na opracowanie koncepcji. Zdaniem radnego jest obawa, że ktoś 
rozmawia z Zarządem w sposób, który nie do końca zapewni bezpieczeństwo wydatkowania 
tych środków. Wobec powyższego chcąc uchronić Zarząd będzie głosował przeciwko tej 
uchwale.  
 

Radny - Czesław Biłobran stwierdził, że być może informacja ze strony Pana Starosty jest zbyt 
skąpa.  Dodał, że również się w tej sprawie pogubił i nie wie komu my mamy przekazać te 
środki. Dodał, że jego zdaniem Starosta powinien przekazać dotację Gminie Nysa, która  
w imieniu Gminy Głuchołazy i Powiatu, powinna wykonać ekspertyzę. Wówczas na nich będzie 
spoczywał ciężar „czy naciągnęli Powiat i Gminę Głuchołazy, czy było to realne czy nie”. Zdaniem 
radnego porozumienie nie ma podmiotowości prawnej, nie ma konta nie jest  osobą prawną.  
My żeby te środki przekazać, musimy przekazać je Gminie.  
 

Radny Piotr Woźniak stwierdził że nie chodzi o to komu przekażemy lecz o to, że przekażemy 
Gminie w sposób niezasadny. Spytał także, co będzie efektem tego porozumienia. Dodał,  
że Regionalna Izba Obrachunkowa która przeprowadza kompleksową ocenę wykonania budżetu 
raz na pięć lat, przyjrzyj się takiemu postępowaniu i zada pytanie, co zrobiono z tymi 
pięćdziesięcioma tysiącami. My odpowiemy, że  Rada przekazała je Gminy Nysa. Co jednak, jeśli  
z jakiegoś powodu zostanie tylko koncepcja na papierze, której nikt nie zrealizuje. O to chodzi  
i to nie jest żaden zarzut. Musimy badać i monitorować na co te pieniądze będą wydane,                         
bo przecież będą wydane na opracowanie  koncepcji.  
 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Nyskiego do partnerstwa w celu wspólnej realizacji 

projektu pod nazwą "Bezpieczna Mora", 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Janusz Jaskot, Tomasz 
Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Danuta Korzeniowska, Andrzej Kruczkiewicz, 
Daniel Palimąka, Paweł Szymkowicz, Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, Janusz Zapiór, 
Maria Żukowska-Jacykowska 

PRZECIW (1) 
Piotr Woźniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Jacek Chwalenia, Bożena Lewińska, Grzegorz Samborski, Anna Ziółkowska-Woźny 
 

BRAK GŁOSU (3) 
Jolanta Barska, Adam Fujarczuk, Teresa Nosal 
 

NIEOBECNI (1) 
Kazimierz Rozumek 
 
W wyniku głosowania Rada większością głosów podjęła przedmiotową uchwałę.  

 



d) udzielenia pomocy finansowej Gminie Korfantów z przeznaczeniem na realizację zadania 
związanego z poprawą odwodnienia drogi powiatowej nr 1205 O w miejscowości Węża 
(załącznik nr 9), 
 

Radny Daniel Palimąka stwierdził, że rozumie to, że trzeba wspomagać działania na terenach 
poszczególnych gmin, szczególnie wiejskich. Problemy z odwodnieniem są w każdej właściwie 
gminie i w każdej miejscowości na terenach wiejskich. Dlatego też powinno się oczywiście 
pomagać, ale w ramach jakiegoś spójnego programu. Tutaj tego programu nie widać. 
Dobrowolność jest tutaj chyba jedynym czynnikiem, który determinuje że właśnie tam, a nie 
gdzie indziej tą dotację przekazujemy. Spytał czy Starosta zwracał się do Wójta Raczyńskiego, 
Wójta Karpińskiego, Wójta Cebrata czy Pani Wójt Dybczak w  tym samym względzie.  Czy w tej 
samej uchwale nie można było pomóc kilku gminom, bo jeżeli traktujemy to wyrywkowo  
to trochę to wygląda niepoważnie. Podsumowując radny stwierdził, że ma nadzieję, że jedynym 
czynnikiem tutaj determinującym lokalizację tej pomocy nie jest miejsce zamieszkania Pana 
Starosty. Wobec powyższego prosi, aby w przyszłości tego typu przedsięwzięcia były 
realizowane za przyczyną jakiegoś schematu, programu czy też jakiegoś mechanizmu. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nyskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania 
związanego z poprawą odwodnienia drogi powiatowej nr 1205 O w miejscowości Węża, 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
 

ZA (19) 

Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek 
Chwalenia, Janusz Jaskot, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Danuta Korzeniowska, Andrzej 
Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Grzegorz Samborski, Bogdan Wyczałkowski, 
Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-Woźny, Maria Żukowska-Jacykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Daniel Palimąka, Paweł Szymkowicz 
 

BRAK GŁOSU (3) 

Adam Fujarczuk, Zbigniew Karnaś, Piotr Woźniak 
 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rozumek 
 

W wyniku głosowania Rada większością głosów podjęła przedmiotową uchwałę.  
 

d) zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2021 r. (załącznik nr 10) 

Radny Jacek Chwalenia spytał dlaczego zwracamy dotację, przeznaczoną na placówkę 
opiekuńczo-wychowawczą w Jasienicy Górnej. 
  
Starosta Andrzej Kruczkiewicz wyjaśnił, że w związku z ustawą z 2011 roku o przystosowaniu 
domów dziecka do stanu 14 osobowego, Zarząd zwrócił się do Wojewody o zezwolenie na 
podział obiektu w Jasienicy Górnej na dwa domy dziecka 14 osobowe, co wymagało projektu 
oraz niezbędnych prac remontowych. Wojewoda najpierw to zaakceptował, ale potem zmienił 
zdanie i nie wyraził na to zgody. W związku z tym wycofujemy się z tego działania.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2021 r. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek 
Chwalenia, Janusz Jaskot, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Danuta 
Korzeniowska, Andrzej Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Grzegorz Samborski, 
Paweł Szymkowicz, Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-
Woźny, Maria Żukowska-Jacykowska 
 

BRAK GŁOSU (3) 

Adam Fujarczuk, Daniel Palimąka, Piotr Woźniak 
 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rozumek 
 

W wyniku głosowania rada jednogłośnie podjęła przedmiotową uchwałę.  

e) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2036 (załącznik nr 11), 

Głosowano w sprawie: 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2036, 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek 
Chwalenia, Janusz Jaskot, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Danuta Korzeniowska, Andrzej 
Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Daniel Palimąka, Grzegorz Samborski, Paweł 
Szymkowicz, Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-Woźny 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Jazienicki 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Adam Fujarczuk, Piotr Woźniak, Maria Żukowska-Jacykowska 

 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rozumek 
 

f) zaciągnięcia kredytu długoterminowego (załącznik nr 12). 

Głosowano w sprawie: 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek 
Chwalenia, Janusz Jaskot, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Danuta Korzeniowska, Andrzej 
Kruczkiewicz, Teresa Nosal, Grzegorz Samborski, Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, 
Janusz Zapiór, Maria Żukowska-Jacykowska 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Tomasz Jazienicki, Bożena Lewińska, Daniel Palimąka, Paweł Szymkowicz 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Adam Fujarczuk, Piotr Woźniak, Anna Ziółkowska-Woźny 

 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rozumek 

 

9. Wolne wnioski. 

Wiceprzewodnicząca Rady - Danuta Korzeniowska wyraziła podziękowania dla Starosty, 
Wicestarosty, Zarządu i dyrektora Zakładu Utrzymania Dróg w Nysie w związku  
z zakończeniem robót drogowych w gminie Korfantów w miejscowości Węża i Przydroże 
Wielkie.  
 

Radny Grzegorz Samborski zwrócił się z wnioskiem, aby wpłynąć na Wody Polskie w sprawie  
przekazania na rzecz Gminy Otmuchów ul. Plażowej w Otmuchowie. Wyjaśnił, że Gmina od kilku 
lat stara się przejąć tę ulicę, przy której jest nowooddany budynek „Sandacz”.  
 

W następnej kolejności radny poprosił o informację w sprawie konkursów na dyrektorów szkół 
„Ekonomik”, „Budowlanka” i „Carolinum”. Czy zostaną rozpisane, jak to będzie wyglądać. 
 

Radny spytał także kiedy będzie rozpisany drugi przetarg na przebudowę Centrum 
Przesiadkowego ponieważ taksówkarze proszą żeby wyznaczyć miejsca postojowe na czas 
remontu.  
 

Radny zwrócił ponadto uwagę, że mamy bardzo dużo niebezpiecznych przejść dla pieszych,  
np. na ulicy Asnyka lub na ulicy Prusa koło Spółdzielni Mieszkaniowej. Jeśli chodzi o ulicę Prusa, 
to mieszkańcy proszą o wycięcie tam żywopłotu. 
 

Wicestarosta - Damian Nowakowski odniósł się do pytania radnego Pawła Szymkowicza do 
sprawozdania zarządu. Wyjaśnił, że Zarząd wyraził zgodę na opracowanie koncepcji  
i dokumentacji dla zadania „Opawskie Centrum Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży”. W ramach 
zadania przygotowywane jest postępowanie na wykonanie dokumentacji technicznej 
przebudowy budynku położonego w Jarnołtówku „Aleksandrówka”. Dodał, że już wcześniej taka 
dokumentacja była opracowana, ale nie było to opracowane pod kątem dzieci i młodzieży. Teraz 
na bazie tej poprzedniej dokumentacji Zarząd chce to dostosować obiekt pod rehabilitację dzieci 
i młodzieży. Odbyły się już rozmowy z Narodowym Funduszem Zdrowia, którego 
przedstawiciele stwierdzili, że prowadzenie takiej rehabilitacji dzieci i młodzieży w tym miejscu 
byłoby dobre, ponieważ nie ma takich miejsc w województwie.  Wicestarosta oznajmił także, że 
są określone źródła z których będziemy mogli korzystać przy realizacji tej inwestycji. Trzeba 
więc doszlifować koncepcję, zrobić projekt żeby jeszcze w tej kadencji zrealizować tę inwestycje.  
 



Radny Paweł Szymkowicz spytał jakiego rodzaju to będzie rehabilitacja: pocovidowa, 
pulmonologiczna czy kardiologiczna.  
 

Wicestarosta - Damian Nowakowski odparł, że rehabilitacja pocovidowa jest brana pod uwagę. 
Ale jest mowa też o rehabilitacji dzieci chorych na cukrzycę i inne schorzenia, z którymi dzieci  
i młodzież się borykają. Ten wachlarz jest szeroki, ale jesteśmy ciągle na etapie rozmów  
z Narodowym Funduszem Zdrowia, bo chcemy mieć pewność, że jeśli zrobimy taką inwestycję to 
ona będzie się bilansowała. Żeby nie było tak, że musielibyśmy dokładać i spłacać. Czyli dążymu 
do tego, aby kontrakty z Narodowym Funduszem na świadczenie tych usług w rehabilitacji były 
dostosowane do dzisiejszych warunków, więc tam wachlarz może być taki szerszy że będzie 
tych rehabilitacji kilka. 
 

Radny Jacek Chwalenia zaproponował, aby wprowadzić rehabilitację ogólnoustrojową. Zdaniem 
radnego jest to najlepsze rozwiązanie ponieważ wówczas można stosować różnego rodzaju 
rehabilitację.   
W dalszej kolejności radny poruszył kwestię ulicy Długosza w Nysie. Oznajmił, że w tej chwili 
wyburzana jest tam stodoła, która była przeszkodą powodującą odkładanie budowy ścieżki 
rowerowej. Zdaniem radnego jest to moment, aby do tego wrócić. Przypomniał jednocześnie,  
że taka była obietnica. Podsumowując zaproponował, że jeśli nie w tym roku, to aby na przyszły 
rok zapisać to zadanie, przynajmniej przygotowanie koncepcji i dokumentacji. 
 
Skarbnik – Bogusława Stankiewicz odniosła się do pytania radnego P. Szymkowicza nt. planu 
finansowego Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Wyjaśniła, że korekta dotyczy 
rozwiązania rezerwy na to zadanie. Zaplanowane było 2 317 000 zł rezerwy, a poza tym 
mieliśmy niewielkie oszczędności na zakupie dekoracji świątecznych w kwocie 6 400 zł i na 
zakupie samochodów 35 000 zł, ponieważ Zarząd zakupił jeden samochód a nie dwa. Te  środki 
są przeznaczone na 2022 rok na zadania, na które była ta rezerwa przewidziana, tj. z Funduszu 
Dróg samorządowych 2 000 000 zł na przebudowę Alei Wojska Polskiego i 358 000 zł na 
przebudowę drogi we Włodarach.  
 

Radny Tomasz Jazienicki zabierając głos zwrócił się do radnego Piotra Bobaka, jako osoby 
reprezentującej jednocześnie Gminę Nysa o usunięcie żywopłotu w okolicy przejścia dla 
pieszych przy ulicy B. Prusa, gdyż ogranicza on widoczność i stwarza niebezpieczeństwo.  
Oznajmił również, że jako przewodniczący komisji ds. ścieżek rowerowych zgłosił prośbę  
o wybudowanie ścieżki rowerowej z Nysy do Białej Nyskiej i oczekuje na reakcję Pana Starosty. 
 

Starosta Andrzej Kruczkiewicz odniósł się do pytania radnego P. Szymkowicza dotyczącego nie 
wyrażenia przez Zarząd zgody na dofinansowanie zakupu wozu strażackiego przez OSP  
w Bodzanowie. Wyjaśnił, że w 2018 roku takiego wsparcia udzielono dla OSP Niwnica i OSP 
Korfantów. Od dwóch lat jednak Zarząd nie przeznacza tych pieniędzy na poszczególne jednostki 
OSP. Przeznaczono natomiast 70 000 zł dla Komendy Powiatowej PSP w Nysie. 
 
Jeśli chodzi o ścieżki rowerowe Starosta poprosił o cierpliwość. Wyjaśnił, że jest program 
Marszałka Województwa Opolskiego „Opolskie na rowery”. Trwają prace przygotowawcze  
i będziemy przygotowywali wspólne projekty ścieżek rowerowych. 
  

Odnośnie interpelacji radnego D. Palimąki w sprawie barszczu Sosnowskiego poinformował, że 

wzdłuż drogi Nysa – Goświnowice jest on wykoszony.  

 

Radny - Piotr Bobak odnosząc się do wypowiedzi radnego G. Samborski oznajmił, że kolejny 
przetarg na realizację inwestycji „Przebudowy Centrum Przesiadkowego” został ogłoszony we 
wtorek. Z tego co pamięta otwarcie ofert odbędzie się 7 lipca. Dodał, że jeśli jest potrzeba 
spotkać się z taksówkarzami to nie ma problemu. Władze Gminy Nysa są przygotowane na to 



spotkanie z tego względu, że omawiano rozwiązania komunikacyjne z miejską spółką MZK  
i powiatową spółką PKS. Nie ma żadnego problemu oczywiście, aby wyznaczyć miejsce dla 
taksówkarzy. Odnośnie przejść dla pieszych radny oznajmił, że w ostatnim czasie na terenie 
miast pojawiło się kilka nowych bezpiecznie oświetlonych przejść.   
 

10. Zamknięcie obrad. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Przewodniczący Rady – B. Wyczałkowski zamknął XXX 

sesję Rady Powiatu w Nysie.  

 

Protokołował: 

Zenon Wiszniewski 

 


